
 

 

 

 

БАШТАНСЬКА  МІСЬКА РАДА  

БАШТАНСЬКОГО  РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

П Р О Т О К О Л 

від  06  листопада  2019 року № 39   

м. Баштанка 

 ХХХІХ  сесія  сьомого   скликання 

Місце проведення: зал засідань  

                                  міської ради 

Час 10.00 год. 

                                                                         

Всього  обрано  депутатів – 26 

Присутні  на  сесії  міської  ради – 21 (протокол реєстраційного голосування 

додається). 

       

Головуючий на сесії –   Іван РУБСЬКИЙ, міський голова.    

 

Тридцять дев’ята  сесія готувалася у відповідності до Закону України «Про 

доступ до публічної інформації». Проекти рішень органу місцевого самоврядування, 

яким є Баштанська міська рада, розроблені відповідними розпорядниками, інформація 

оприлюднена на офіційному сайті Баштанської міської ради. Проекти рішень були 

ретельно розглянуті на 3-х  депутатських комісіях. Усі пропозиції та рекомендації 

враховано. 

     Окрім цього, депутати також отримали проекти рішень на руки на паперових 

носіях.  

 

В роботі сесії взяли участь: 

- Олександр ФІЛІПЕНКО – директор Баштанської районної філії 

Миколаївського обласного центру зайнятості; 

- Світлана ЄВДОЩЕНКО – заступник міського голови  питань діяльності 

виконавчих органів ради;  

- Ганна ЗЕРКАЛІНА  – начальник відділу освіти, молоді і спорту; 

- Алла ШУВАЛОВА – головний спеціаліст відділу розвитку  культури і 

туризму; 

- Микола ГЕРАСИМЛЮК – інженер по техніці безпеки КП «Міськводоканал»; 

- Анатолій КАРДАШОВ – директор КП «Добробут»; 

- Ігор БОЛТРУШКО –  начальник КО «Правопорядок»; 

- Валентина КЛИМИК – т.в.о старости с.Добре; 

- Олександр ХАЛАБУДА  -   т.в.о старости с.Піски; 

- Микола ЛУЦЕНКО - т.в.о старости с.Плющівка; 

- Олена ЗОЛОТУХІНА - т.в.о старости с.Христофорівка; 

- Олег ВОЛОВИЧ - т.в.о старости с.Явкине; 

- Світлана ЧУХАРЕНКО - староста с.Новоєгорівка; 

- Світлана ЧЕРНОВА - т.в.о старости с.Новосергіївка; 



- Надія МОЦАЧЕНКО  – спеціаліст І категорії – помічник старости 

с.Новопавлівка; 

- Тетяна РОМАНЮК – головний лісничій ДП «Баштанське лісове 

господарство»; 

- Тетяна ШИСТКО – інженер ДП «Баштанське лісове господарство»; 

- Вадим ЯЦКОВ   - директор ТОВ «Явкинський елеватор»; 

- Сергій ПЛЯКА – голова ФГ «ЕПЛ – АГРО»; 

- Працівники виконавчого апарату міської ради. 

 

          Згідно  регламенту роботи  головуючий на сесії Іван РУБСЬКИЙ 

проінформував депутатів  про заходи та роботу Баштанської міської ради, її 

виконавчого комітету в міжсесійний період.  

 

         Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ запропонував 

депутатам провести реєстраційне голосування. 

 

         Проведено реєстраційне голосування. 

 

         Зареєструвались 21 депутат  та міський голова. 

 

       Згідно з пунктом 11 статті 46 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні», сесія міської  ради  є  повноважною, якщо  в  її  пленарному засіданні  бере  

участь  більше  половини  депутатів  від  загального  складу  ради.  

      

 (Лунає  Державний  Гімн  України) 

 

             Міський голова Іван РУБСЬКИЙ запропонував обрати секретаріат у 

кількості трьох депутатів: 

 

Олександр МАЗУРЕНКО, від політичної партії «Наш край»; 

Віталій ГРИЦЮК, від політичної партії «Народний фронт»; 

Ганна ЗЮЗЬКО, від політичної партії БПП «Солідарність». 

  

Міська рада затвердила склад секретаріату. 

Підсумки голосування: 

 «ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

        Також головуючий на сесії вніс пропозицію обрати лічильну комісію у кількості 

трьох депутатів: 

 

Інна ГОМЕРСЬКА, від політичної партії «Об'єднання «Самопоміч»; 

Олег БРОНЗА, від політичної партії ВО «Батьківщина»;  

Зінаїда ЧЕРНОВА, від політичної  «Відродження». 

   

 Міська рада затвердила склад лічильної комісії.                                   

 Підсумки голосування: 

 «ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 



Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ оголосив про 

надходження до  міської ради наступних депутатських запитів та звернення: 

- від депутата міської ради Грицюка В.А.  щодо внесення змін до Програми та 

виділення коштів на придбання медичного обладнання та забезпечення робочого 

місця лікаря офтальмолога;   

-  від депутата міської ради Осадчого О.В.  щодо внесення до міського бюджету на 

2020 рік фінансування на проведення робіт по встановленню водостічної системи 

будівлі Новоіванівської школи;   

- від депутата міської ради Зюзько Г.С. щодо укладення прямого договору на 

капітальний ремонт автодороги по вулиці Ювілейній в м.Баштанка; 

 

- від депутата міської ради Онищука В.І. щодо вилучення земельної ділянки з 

користування шляхом дострокового припинення договору оренди за заявою 

Гусєва Леоніда Анатолійовича; 

 

- від депутата міської ради Грицюка В.А. звернення  щодо виділення додаткових 

коштів на оплату праці працівників управління соціального захисту населення 

Баштанської РДА. 

 

 

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ поставив на голосування про внесення 

даних  запитів до порядку денного сесії. 

 

Проведено голосування. 

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ оголосив порядок 

денний ХХХІХ сесії міської ради і запропонував проголосувати за його затвердження 

в цілому. 

 

Підсумки голосування: 

 «ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ 

ХХХІХ  сесії міської ради  сьомого скликання: 

 

1. Про хід виконання Програми зайнятості населення Баштанської міської 

ради на період до 2020 року, затвердженої рішенням міської ради 29 серпня 2018 

року №1. 

Інформує: Олена КОМОЩУК, начальник відділу з питань розвитку 

економіки, торгівлі та оподаткування 

 

2. Про хід виконання Програми охорони навколишнього природного 

середовища Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2018 - 2020 роки, 

затвердженої рішенням міської ради від 12 липня 2018 року №3. 



Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

     

3. Про хід виконання Програми забезпечення населення Баштанської міської 

ради якісною питною водою на 2017-2022 роки, затвердженої рішенням міської 

ради від 06 квітня 2017 року №2. 

Інформує: Руслан СЛАВІНСЬКИЙ, спеціаліст І категорії відділу з 

питань житлово-комунального господарства, благоустрою, 

будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 

власності 

 

4. Про внесення змін до Комплексної програми профілактики злочинності та 

вдосконалення системи захисту конституційних прав і свобод громадян по 

Баштанській міській раді на 2017-2021 роки. 

Інформує: Ігор БОЛТРУШКО, начальник КО «Правопорядок» 

        

5. Про внесення змін до міської цільової соціальної Програми розвитку 

цивільного захисту Баштанської міської ради на 2018-2021 роки. 

Інформує: Леонід СИРИЦЯ, начальник відділу з питань 

містобудування, архітектури, містобудівного кадастру та 

цивільного захисту 

 

6. Про затвердження проєкту містобудівної документації «Детальний план 

території земельної ділянки загальною площею 5.2761 га для розміщення 

ярмарково-фестивальної площі - трансформер «Ярмаркова». 

Інформує: Леонід СИРИЦЯ, начальник відділу з питань 

містобудування, архітектури, містобудівного кадастру та 

цивільного захисту 

 

7. Про затвердження Порядку виявлення та набуття у комунальну власність 

об’єднаної територіальної громади Баштанської міської ради нерухомого майна, 

що може бути визнане судом відумерлою спадщиною, в тому числі земельних 

ділянок та майна, що має ознаки безхазяйного. 

Інформує: Ольга СИТНІК, начальник юридичного відділу  

 

8. Про затвердження звіту про виконання міського бюджету Баштанської 

міської ради та використання резервного фонду непередбачених видатків за 

січень-вересень 2019 року.  

Інформує: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 

питань діяльності виконавчих органів ради  

 

9. Про внесення змін до міського бюджету Баштанської міської ради на 2019 

рік. 



Інформує: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 

питань діяльності виконавчих органів ради  

 

10. Про внесення змін до Порядку організації встановлення плати для 

батьків за перебування дітей у закладах дошкільної освіти Баштанської міської 

ради Баштанського району Миколаївської області, затвердженого рішенням 

міської ради від 29 серпня 2018 року. 

Інформує: Ганна ЗЕРКАЛІНА, начальник відділу освіти, молоді і 

спорту  

 

11. Про надання згоди на безоплатне прийняття індивідуально 

визначеного майна зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Миколаївської області у комунальну власність Баштанської міської ради 

об’єднаної територіальної громади. 

Інформує: Ганна ЗЕРКАЛІНА, начальник відділу освіти, молоді і 

спорту  

 

12. Про затвердження акту приймання - передачі індивідуально 

визначеного майна. 

Інформує: Ганна ЗЕРКАЛІНА, начальник відділу освіти, молоді і 

спорту  
 

13. Про надання дозволу на списання комунального майна (Башти 

Рожновського) та їх демонтаж. 

Інформує: Микола ГЕРАСИМЛЮК, директор КП «Міськводоканал»  

 

14. Про внесення змін до Переліку об’єктів комунальної власності 

Баштанської міської ради, затвердженого рішенням міської ради від 4 квітня 

2018 року № 14. 

Інформує: Наталія БОГУН, головний спеціаліст відділу з питань 

житлово-комунального господарства, благоустрою, 

будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 

власності 
 

15. Про включення до числа службових житлової квартири по вулиці 

Баштанської республіки (Героїв Небесної Сотні), 25/24 в місті Баштанка 

Баштанського району Миколаївської області. 

Інформує: Наталія БОГУН, головний спеціаліст відділу з питань 

житлово-комунального господарства, благоустрою, 

будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 

власності 

 



16. Про присвоєння назв вулицям в селах Новопавлівка та Зелений 

Клин Баштанського району Миколаївської області в межах Баштанської міської 

ради. 

Інформує: Наталія БОГУН, головний спеціаліст відділу з питань 

житлово-комунального господарства, благоустрою, 

будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 

власності 

 

17. Про передачу майна комунальної власності Баштанської об’єднаної 

територіальної громади. 

Інформує: Вікторія СОЛОНАР, начальник відділу бухгалтерського 

обліку та звітності 

 

18. Про надання дозволу на розроблення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки (паю) в натурі (на 

місцевості). 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

19. Про надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 

господарства.  

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

       

20. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання 

земельної ділянки в оренду. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

21. Про внесення змін до рішення міської ради від 12 вересня 2019 року 

№18 «Про доповнення переліку земельних ділянок для продажу прав оренди на 

них на земельних торгах». 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

22. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою по відведенню 

земельної ділянки в постійне користування. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 
 

23. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

поділу земельної ділянки. 



Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

24. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в довгострокову оренду для ведення городництва. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

25. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в постійне користування. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

26. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) в натурі меж земельної ділянки для ведення 

товарного сільськогосподарського виробництва. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

27. Про погодження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки у власність.  

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

28. Про відмову в погодженні щодо надання дозволу на розробку 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для 

ведення особистого селянського господарства. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

29. Про затвердження технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) в натурі меж земельних ділянок. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

30. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо зміни цільового 

призначення земельної ділянки. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

31. Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою.  



Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

32. Про погодження в частині надання дозволу на розробку проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення 

особистого селянського господарства. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

33. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання 

земельної ділянки у власність для будівництва та обслуговування жилого 

будинку та господарських споруд.  

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

34. Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

поділу земельної ділянки. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

35. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в довгострокову оренду. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

36. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки у власність. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

37. Про надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо 

надання земельної ділянки у власність. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

38. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки у власність в розмірі земельної частки (паю) для ведення фермерського 

господарства. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

39. Про депутатський запит депутата міської ради Грицюка Віталія 

Анатолійовича  щодо внесення змін до Програми та виділення коштів на 



придбання медичного обладнання та забезпечення робочого місця лікаря 

офтальмолога. 

Інформує: Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради 

 

40.  Про депутатський запит депутата міської ради Осадчого О.В.  щодо 

внесення до міського бюджету на 2020 рік фінансування на проведення робіт по 

встановленню водостічної системи будівлі Новоіванівської школи. 

Інформує: Олег ОСАДЧИЙ, депутат міської ради 

 

41. Про депутатський запит депутата міської ради Зюзько Ганни 

Станіславівни  щодо укладення прямого договору на капітальний ремонт 

автодороги по вулиці Ювілейній в м.Баштанка. 

Інформує: Олена КОМОЩУК, начальник відділу з питань розвитку 

економіки, торгівлі та оподаткування 

 

42. Про депутатський запит депутата міської ради Онищука 

Володимира Івановича  щодо вилучення земельної ділянки з користування 

шляхом дострокового припинення договору оренди за заявою Гусєва Леоніда 

Анатолійовича. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 
 

43. Про депутатське звернення депутата міської ради Грицюка Віталія 

Анатолійовича  щодо виділення додаткових коштів на оплату праці працівників 

управління соціального захисту населення Баштанської РДА. 

Інформує: Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Про хід виконання Програми зайнятості населення Баштанської міської ради на 

період до 2020 року, затвердженої рішенням міської ради 29 серпня 2018 року 

№1. 

Доповідала: Олена КОМОЩУК, начальник відділу з питань розвитку 

економіки, торгівлі та оподаткування 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 1  додається) 

 

2. СЛУХАЛИ:  

Про хід виконання Програми охорони навколишнього природного середовища 

Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2018 - 2020 роки, 

затвердженої рішенням міської ради від 12 липня 2018 року №3. 



Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

     

       Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійної комісії міської ради з питань соціального захисту медицини, 

торгівлі,  побутового обслуговування, освіти, культури, спорту, молодіжної політики, 

духовності, законності, захисту прав громадян, депутатської діяльності  та  етики  

депутатами було запропоновано створити робочу групу з метою розробки програми 

єдиного ландшафтного дизайну територій центральних вулиць міста із залученням 

головного архітектора ОТГ, голів постійних комісій, директора КП «Добробут», 

начальника КО «Правопорядок», начальника відділу ЖКГ, представників Асоціації 

ОСББ, тощо.  Запропонував  дану пропозицію оформити протокольним дорученням. 

 

Доручення: створити робочу групу з метою розробки програми єдиного 

ландшафтного дизайну територій центральних вулиць міста із залученням головного 

архітектора ОТГ, голів постійних комісій, директора КП «Добробут», начальника КО 

«Правопорядок», начальника відділу ЖКГ, представників Асоціації ОСББ, тощо. 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 2 додається) 

 

3. СЛУХАЛИ:  

Про хід виконання Програми забезпечення населення Баштанської міської ради 

якісною питною водою на 2017-2022 роки, затвердженої рішенням міської ради 

від 06 квітня 2017 року №2. 

Доповідав: Руслан СЛАВІНСЬКИЙ, спеціаліст І категорії відділу з 

питань житлово-комунального господарства, благоустрою, 

будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 

власності 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 3  додається) 

 

4. СЛУХАЛИ:  

Про внесення змін до Комплексної програми профілактики злочинності та 

вдосконалення системи захисту конституційних прав і свобод громадян по 

Баштанській міській раді на 2017-2021 роки. 

Доповідав: Ігор БОЛТРУШКО, начальник КО «Правопорядок» 

        

         Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході  обговорення на 

засіданнях 3-х постійних комісій міської ради депутатами було запропоновано 

доповнити орієнтовні обсяги фінансування заходів програми пунктом 4 наступного 

змісту: «Придбання та встановлення відеокамер та комплексного обладнання» та 

передбачити обсяги фінансування в межах 300,0 тис.грн. на 2020 рік. Цю пропозицію 

пропонується включити  в проект рішення. 



      Також на постійній комісії з питань агропромислового комплексу, земельних 

ресурсів, благоустрою та  екології  депутат Віктор Майданов вніс пропозицію щодо 

передбачення суми фінансування на поліпшення матеріально – технічного 

забезпечення ВП ГУ НП в Миколаївські області в межах 150,0 тис.грн. на 2020 рік. 

         Окрім того на постійних комісіях депутатами було внесено  пропозиції щодо 

доопрацювати та оптимізувати графіки та маршрути патрулювання території міста 

працівниками КО «Правопорядок». Запропонував оформити цю пропозицію 

протокольним дорученням.    

 

Доручення: доопрацювати та оптимізувати графіки та маршрути патрулювання 

території міста працівниками КО «Правопорядок».  

 
 

     Прошу проголосувати за даний проект рішення з доповненням по пункту 

четвертому. 
 

    Міський голова Іван РУБСЬКИЙ  поставив на голосування проект рішення за 

основу. 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

       Міський голова Іван РУБСЬКИЙ  поставив на голосування пропозицію про 

доповнення заходів Програми пунктом 4. 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

       Міський голова Іван РУБСЬКИЙ  поставив на голосування  пропозицію 

депутата Віктора Майданова 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -3, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

 

       Міський голова Іван РУБСЬКИЙ  поставив на голосування проект рішення в 

цілому з урахуванням 2-х пропозицій. 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 
 ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 4  додається) 

 

5. СЛУХАЛИ:  

Про внесення змін до міської цільової соціальної Програми розвитку цивільного 

захисту Баштанської міської ради на 2018-2021 роки. 

Доповідав: Леонід СИРИЦЯ, начальник відділу з питань 

містобудування, архітектури, містобудівного кадастру та 

цивільного захисту 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 5  додається) 



 

6. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження проєкту містобудівної документації «Детальний план 

території земельної ділянки загальною площею 5.2761 га для розміщення 

ярмарково-фестивальної площі - трансформер «Ярмаркова». 

Доповідав: Леонід СИРИЦЯ, начальник відділу з питань 

містобудування, архітектури, містобудівного кадастру та 

цивільного захисту 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 6  додається) 

 

7. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження Порядку виявлення та набуття у комунальну власність 

об’єднаної територіальної громади Баштанської міської ради нерухомого майна, 

що може бути визнане судом відумерлою спадщиною, в тому числі земельних 

ділянок та майна, що має ознаки безхазяйного. 

Доповідала: Ольга СИТНИК, начальник юридичного відділу  

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 7  додається) 

 

8. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження звіту про виконання міського бюджету Баштанської міської 

ради та використання резервного фонду непередбачених видатків за січень-

вересень 2019 року.  

Доповідала: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 

питань діяльності виконавчих органів ради  

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 8  додається) 

 

9. СЛУХАЛИ:  

Про внесення змін до міського бюджету Баштанської міської ради на 2019 рік. 

Доповідала: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 

питань діяльності виконавчих органів ради  

 

       Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради та у зв’язку із надходженням додаткових 

листів та звернень від депутатів міської ради та головних розпорядників коштів 

пропонується внести до проекту рішення додаткові зміни: 



- зменшити видатки на ремонт опалювальної системи Пісківського СБК на суму - 

138,4 тис.грн. та спрямувати ці кошти на поточний  ремонт покрівлі Пісківського 

СБК; 

- зменшити видатки на поточний ремонт Новогеоргіївського СБК в сумі 10,0 тис.грн., 

та збільшити на цю суму видатки на ремонтні роботи мережі водопостачання та 

водовідведення Плющівського СБК; 

- депутатські кошти Савчука Михайла Івановича в сумі 2,0 тис.грн. спрямувати на 

придбання комп’ютерної техніки для міського Будинку культури; 

-  депутатські кошти Олійника Ігоря Олександровича в сумі 3,0 тис.грн. спрямувати 

на придбання комп’ютерної техніки для міського Будинку культури; 

- депутатські кошти Жигалкіна Петра Івановича в сумі 5,0 тис.грн. спрямувати на 

придбання маркерних дошок для Христофорівської ЗОШ; 

- депутатські кошти Майданова Віктора Володимировича в сумі 5,5 тис.грн. 

спрямувати на придбання спортивного інвентарю для ЗДО «Віночок», у сіму 1,5 

тис.грн. спрямувати на придбання художньої літератури для ЗДО «Віночок» 

- депутатські кошти Кривенка Максима Івановича в сумі 1,2 тис.грн. спрямувати на 

придбання акумулятора для шкільного автобусу Явкинської ЗОШ; 

- депутатські кошти Назарова Валерія Дмитровича (за рахунок економії) 

перерозподілити в сумі 4,8 тис.грн. з придбання вікон і дверей та спрямувати на 

придбання будівельних матеріалів та жалюзей для Новоіванівського СБК; 

- за рахунок вільного залишку коштів збільшити видатки на придбання ролетних 

жалюзей, інформаційного стенду для адмінприміщення Новоєгорівського ТОВК в 

сумі 16,3 тис.грн.; 

- за рахунок вільного залишку коштів збільшити видатки на придбання обладнання 

для облаштування внутрішнього туалету в Новоєгорівській амбулаторії на суму 5,0 

тис.грн.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради, проінформувала, що у зв’язку з надходженням клопотання відділу 

освіти, молоді і спорту пропонується зменшити кошти, передбачені за розрахунок за 

природній газ в розмірі 120,0 тис.грн. та спрямувати їх на видатки, пов’язані з 

проведенняи поточного ремонту топкової ОЗЗСО І-ІІІ ступенів № 2. Також 

депутатські кошти депутата міської ради Тетяни Кучеренко в сумі 10,0 тис.грн. 

пропонується спрямувати на відновлення каналізації в ЗОШ та ЗДО с.Новосергіївка. 

 

Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради, запропонував включити до проєкту 

міського бюджету на 2020 рік видатки пов’язані із проведенням ремонту туалету для 

хлопчиків (на 2-му поверсі) в ОЗЗСО І-ІІІ ступенів № 2, у зв’язку з надходженням від 

дирекції закладу.          

  

Іван РУБСЬКИЙ, міський голова проінформував також, що на постійній комісії з 

питань агропромислового комплексу, земельних ресурсів, благоустрою та  екології   

депутатами було запропоновано провести зустріч з підрядними організаціями, які 

виконують ремонт дорожнього покриття, із залученням депутатів міської ради,  щодо 

сумлінного ставлення підрядника до виконання робіт. 

      Окрім цього, депутатами цієї ж постійної комісії  було запропоновано провести 

розрахунки, необхідні для ремонту підлоги в міському культурному центрі, а також 

ремонту приміщення тренажерного залу з метою включення такого виду робіт до 



міського бюджету на 2020 рік. Запропонував  дані три пропозиції оформити 

протокольним дорученням. 

 

ДОРУЧЕННЯ: провести розрахунки, необхідні для ремонту підлоги в міському 

культурному центрі, а також ремонту приміщення тренажерного залу з метою 

включення такого виду робіт до міського бюджету на 2020 рік. 

 

    Міський голова Іван РУБСЬКИЙ  поставив на голосування проект рішення в 

цілому. 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 9  додається) 

 

10. СЛУХАЛИ:  

Про внесення змін до Порядку організації встановлення плати для батьків за 

перебування дітей у закладах дошкільної освіти Баштанської міської ради 

Баштанського району Миколаївської області, затвердженого рішенням міської 

ради від 29 серпня 2018 року. 

Доповідала: Ганна ЗЕРКАЛІНА, начальник відділу освіти, молоді і 

спорту  

       Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що  постійні комісії з питань 

планування, бюджету, фінансів, економіки, інвестицій та регуляторної політики та з 

питань соціального захисту медицини, торгівлі,  побутового обслуговування, освіти, 

культури, спорту, молодіжної політики, духовності, законності, захисту прав 

громадян, депутатської діяльності  та  етики  внесли пропозицію щодо збільшення 

оплати за харчування, при цьому не змінюючи відсотки, і залишити 40 на 60.        

       В ході обговорення на засіданні постійної комісії міської ради з питань 

агропромислового комплексу, земельних ресурсів, благоустрою та екології   

депутатами було запропоновано внести зміни до порядку організації встановлення 

плати для батьків в частині зміни відсотку батьківської плати для міста та сільської 

місцевості, а саме: встановити однаковий відсоток батьківської плати для міста та 

сільської місцевості на рівні 50%, та 50 %. 

    Також на комісії з питань соціального захисту медицини, торгівлі,  побутового 

обслуговування, освіти, культури, спорту, молодіжної політики, духовності, 

законності, захисту прав громадян, депутатської діяльності  та  етики  депутатами 

було запропоновано доручити відділу освіти, молоді та спорту, керівникам закладів 

дошкільної освіти ОТГ під час проведення батьківських зборів проінформувати про 

можливість збільшення вартості харчування дітей за рахунок підвищення розміру 

батьківської плати, так як це передбачено Порядком про харчування. Запропонував це 

оформити протокольним дорученням. 

 

ДОРУЧЕННЯ: відділу освіти, молоді та спорту, керівникам закладів дошкільної 

освіти ОТГ під час проведення батьківських зборів проінформувати про можливість 

збільшення вартості харчування дітей за рахунок підвищення розміру батьківської 

плати, так як це передбачено Порядком про харчування 

 



       Міський голова Іван РУБСЬКИЙ  поставив на голосування поправку щодо 

збереження відсотку батьківської плати для міста та сільської місцевості на рівні 40 % 

на 60%. 

Проведено голосування  за поправку 

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 1, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

        

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ  поставив на голосування поправку щодо 

внесення змін до Порядку в частині зиміни  відсотку батьківської плати для міста та 

сільської місцевості, а саме встановити однаковий відсоток   50 % на 50%. 

Проведено голосування  за поправку 

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 3, «ПРОТИ» - 13, «УТРИМАЛИСЬ» -4, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

Поправку не підримали. 

 

    Міський голова Іван РУБСЬКИЙ  поставив на голосування проект рішення в 

цілому 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 1, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 10  додається) 

 

11. СЛУХАЛИ:  

Про надання згоди на безоплатне прийняття індивідуально визначеного майна зі 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області 

у комунальну власність Баштанської міської ради об’єднаної територіальної 

громади. 

Доповідала: Ганна ЗЕРКАЛІНА, начальник відділу освіти, молоді і 

спорту  

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 11  додається) 

 

12. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження акту приймання - передачі індивідуально визначеного майна. 

Доповідала: Ганна ЗЕРКАЛІНА, начальник відділу освіти, молоді і 

спорту  

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 12  додається) 
 

13. СЛУХАЛИ:  

Про надання дозволу на списання комунального майна (Башти Рожновського) 

та їх демонтаж. 



Доповідав: Микола ГЕРАСИМЛЮК, інженер по техніці безпеки КП 

«Міськводоканал»  

      Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійної комісії міської ради з питань агропромислового комплексу, 

земельних ресурсів, благоустрою та  екології  депутатом міської ради Тетяною 

Сотніковою  було піднято питання щодо неналежного водозабезпечення в 

с.Новосергіївка, а саме недостатнього тиску води або її повного відсутності та 

необхідності розчистки шахтних колодязів.    У зв’язку з чим запропонував доручити 

КП «Міськводоканал» вивчити питання розчистки шахтних колодязів, вартості такої 

роботи, а також можливості залучення населення до таких видів робіт і оформити 

протокольно.   

 

ДОРУЧЕННЯ: КП «Міськводоканал» вивчити питання розчистки шахтних 

колодязів, вартості такої роботи, а також можливості залучення населення до таких 

видів робіт. 

  

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2. 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 13  додається) 

 

14. СЛУХАЛИ:  

Про внесення змін до Переліку об’єктів комунальної власності Баштанської 

міської ради, затвердженого рішенням міської ради від 4 квітня 2018 року № 14. 

Доповідала: Наталія БОГУН, головний спеціаліст відділу з питань 

житлово-комунального господарства, благоустрою, 

будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 

власності 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 14  додається) 

 

15. СЛУХАЛИ:  

Про включення до числа службових житлової квартири по вулиці Баштанської 

республіки (Героїв Небесної Сотні), 25/24 в місті Баштанка Баштанського 

району Миколаївської області. 

Доповідала: Наталія БОГУН, головний спеціаліст відділу з питань 

житлово-комунального господарства, благоустрою, 

будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 

власності 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 15  додається) 

 

 

 



16. СЛУХАЛИ:  

Про присвоєння назв вулицям в селах Новопавлівка та Зелений Клин 

Баштанського району Миколаївської області в межах Баштанської міської ради. 

Доповідала: Наталія БОГУН, головний спеціаліст відділу з питань 

житлово-комунального господарства, благоустрою, 

будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 

власності 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 16  додається) 

 

17. СЛУХАЛИ:  

Про передачу майна комунальної власності Баштанської об’єднаної 

територіальної громади. 

Доповідала: Вікторія СОЛОНАР, начальник відділу бухгалтерського 

обліку та звітності 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 17  додається) 

 

18. СЛУХАЛИ:  

Про надання дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення меж земельної ділянки (паю) в натурі (на місцевості). 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 18  додається) 

 

19. СЛУХАЛИ:  

Про надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства.  

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

       

      Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійної комісії міської ради з питань агропромислового комплексу, 

земельних ресурсів, благоустрою та  екології  депутатами не було підтримано даний 

проект рішення.  У зв’язку з цим доручено запросити на засідання сесії 

землевпорядника Явкинського ТОВК, з метою надання інформації про стан 

земельних ділянок та їх обробітку (землевпорядник захворіла).  

 

          В ході обговорення в якому взяли участь депутати міської ради Віталій Грицюк, 

Володимир Онищук, міський голова Іван Рубський було висловлено зауваження щодо 



роботи відділу з питань земельних відносин щодо прийому, опрацювання та 

реєстрації заяв громадян. Запропоновано начальнику відділу впорядкувати дане 

питання, визначити спеціаліста який безпосередньо буде відповілати за приймання та 

реєстрацію заяв, з метою уникнення зловживань та непорозумінь. Також 

запропоновано доручити відділу з питань земельних відносин базу учасників АТО, 

що проживають на території Баштанської ОТГ, яка б передбачала інформацію про те, 

чи використали вони своє право на отримання земельної ділянки для ведення 

особистого селянського господарства. З метою впорядкування даного питання 

доручили керівнику відділу розробити положення щодо Порядку розгляду заяв 

учасників АТО та черговості надання їм земельних ділянок. 

 

ДОРУЧЕННЯ: відділу з питань земельних відносин базу учасників АТО, що 

проживають на території Баштанської ОТГ, яка б передбачала інформацію про те, чи 

використали вони своє право на отримання земельної ділянки для ведення особистого 

селянського господарства. З метою впорядкування даного питання доручили 

керівнику відділу розробити положення щодо Порядку розгляду заяв учасників АТО 

та черговості надання їм земельних ділянок. 

 

       Іван РУБСЬКИЙ, міський голова,  запропонував зняти дане питання та 

направити його на доопрацювання.       

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0. 

ВИРІШИЛИ: зняти дане питання з порядку денного та направити його на 

доопрацювання.       

 

20. СЛУХАЛИ:  

Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної ділянки в 

оренду. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 19  додається). 

 

21. СЛУХАЛИ:  

Про внесення змін до рішення міської ради від 12 вересня 2019 року №18 «Про 

доповнення переліку земельних ділянок для продажу прав оренди на них на 

земельних торгах». 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

        Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійної комісії міської ради з питань плануванню, бюджету, фінансів  

депутатами було запропоновано виключити з переліку земельну ділянку по вул. 

Героїв Небесної Сотні 44-а, у зв’язку  з тим, що це може спричинити перекриття 

заїзду на суміжні земельні ділянки. 



 

ВИСТУПИЛИ: 

Віктор МАЙДАНОВ, депутат міської ради, який запропонував надати відділу з 

питань земельних відносин доручення щодо підготовки звернення до правоохоронних 

органів щодо незаконного на його думку розірвання договору оренди між 

Баштанською РДА та ЗОШ І-ІІІ ступенів № 1.   

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 20  додається) 

 

22. СЛУХАЛИ:  

Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою по відведенню земельної ділянки в 

постійне користування. 

Доповідав: Іван Бублик, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 21  додається) 

 

23. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо поділу земельної 

ділянки. 

Доповідав: Іван Бублик, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 22  додається) 

 

24. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

довгострокову оренду для ведення городництва. 

Доповідав: Іван Бублик, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 23  додається) 

 

25. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

постійне користування. 



Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

          Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійних комісій міської ради депутатами було  запропоновано доповнити 

проект рішення пунктом 3 наступного   змісту: «Вважати таким, що втратило 

чинність рішення від 26 квітня 2019 року №27 «Про погодження проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в постійне користування». 

 

      Окрім того на комісії з питань агропромислового комплексу, земельних ресурсів, 

благоустрою та  екології  було внесено пропозицію щодо переодичного проведення 

перевірок щодо цільового використання таких земельних ділянок комісією  по 

здійсненню самоврядного контролю за використанням та охороною земель 

Баштанської ОТГ. 

 

ДОРУЧЕННЯ: Здійснювати періодично перевірки щодо цільового використання 

відведених у користування чи оренду земельних ділянок. 

    

ВИСТУПИЛИ: 

Тетяна РОМАНЮК, головний лісничій ДП «Баштанське лісове господарство», яка 

проінформувала присутніх, що земельна ділянка на території Пісківського ТОВК 

передана Лісгоспу ще у 2012 році, частина її площею 6 га вже заліснено; планується 

продовження заліснення ділянки і в подальшому. 

  

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -5, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 24  додається) 

 

26. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) в натурі меж земельної ділянки для ведення товарного 

сільськогосподарського виробництва. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

      Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійних комісій міської ради депутатами було погоджено внесення до 

проекту рішення доповнень, а саме доповнити рішення пунктом  4. наступного 

змісту: «Затвердити технічну документацію із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) в натурі меж земельних ділянок (паю) в натурі (на місцевості) 

громадянину КСЕНИКУ Івану Миколайовичу площею 2,9608 га, кадастровий номер 

4820684900:03:000:0526, та 4,8685 га кадастровий номер 4820684900:03:000:0527 для 

ведення товарного сільськогосподарського виробництва в межах Плющівського 

територіального органу виконавчого комітету Баштанської міської ради, 

Баштанського району, Миколаївської області та передати їй у власність.» 

      Окрім того  пункти 1-3 проекту рішення пропонується упорядкувати та розмістити 

поруч площу земельної ділянки та її кадастровий номер. 

 

Проведено голосування   



Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 25  додається) 

 

27. СЛУХАЛИ:  

Про погодження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність.  

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

      Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійних комісій міської ради депутатами було запропоновано направити 

лист до Держгеокадастру з вимогою про передачу усіх земель до комунальної 

власності Баштанської ОТГ. 

       Окрім того депутатами було запропоновано на наступну планову сесію 

підготувати проект рішення про утримання від погодження дій Держгеокадастру  до 

моменту передачі усіх земель до комунальної власності громади. Запропонував 

оформити це доручення протокольно. 

 

ДОРУЧЕННЯ: Підготувати на чергову сесію проект рішення про утримання від 

погодження  дій Держгеокадастру по руху землі до завершення передачі усіх земель 

до комунальної власності ОТГ. 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 26  додається) 

 

28. СЛУХАЛИ:  

Про відмову в погодженні щодо надання дозволу на розробку проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення 

особистого селянського господарства. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

      Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійних комісій міської ради депутатами було запропоновано внести 

зміни до пункту 2 проекту рішення в частині зміни формулювання відмови і викласти 

в такій редакції «У зв’язку з тим, що вибрана земельна ділянка не передана у 

комунальну власність згідно чинного законодавства.  

  

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 27  додається) 

 

29. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження технічних документацій із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) в натурі меж земельних ділянок. 



Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 28  додається) 

 

30. СЛУХАЛИ:  

Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо зміни цільового призначення 

земельної ділянки. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

      Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійних комісій міської ради  депутатами не було підтримано дане 

рішення.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Вадим ЯЦКОВ, керівник ТОВ «Явкинський елеватор», який проінформував, що в 

ході поділу земельної ділянки, яка перебуває в оренді ТОВ «Явкинський елеватор» та 

виготовлення технічної документації проектантом було допущено технічну помилку в 

частині визначення виду цільового призначення землі земельної ділянки площею 

9,4139 га, як землі під об’єктами торгівлі. Зауважив, що ТОВ «Явкинський елеватор» 

не здійснює торгівлю та не займається комерційною діяльністю, у зв’зку з чим має на 

меті змінити вид цільового призначення землі -  «для іншого сільськогосподарствого 

призначення». 

 

Іван РУБСЬКИЙ, міський голова,  наголосив на тому,  що за інформацією 

податкової інспекції в разі зміни виду цільового призначення  даної земельної ділянки 

міський бюджет матиме зменшення орендної плати майже в 3 рази.  Запропонував 

виключити дане питання   з порядку денного та направити на доопрацювання.    

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1. 

ВИРІШИЛИ: зняти дане питання з порядку денного та направити його на 

доопрацювання.       

 

31. СЛУХАЛИ:  

Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою.  

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 29  додається) 

 

 



32. СЛУХАЛИ:  

Про погодження в частині надання дозволу на розробку проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого 

селянського господарства. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 30  додається) 

 

33. СЛУХАЛИ:  

Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної ділянки у 

власність для будівництва та обслуговування жилого будинку та господарських 

споруд.  

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

       Депутат міської ради Віктор МАЙДАНОВ  заявив про конфлікт інтересів у  

зв’язку з розглядом даного питання порядку денного. 

 

      Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійної комісії міської ради з питань соціального захисту медицини, 

торгівлі,  побутового обслуговування, освіти, культури, спорту, молодіжної політики, 

духовності, законності, захисту прав громадян, депутатської діяльності  та  етики  

депутатами було запропоновано виключити з проекту рішення пункт 19 щодо 

скасування рішення міської ради від 29.11.2012 року № 15 в частині надання дозволу 

Данилюку Михайлу Ярославовичу, та у зв’язку з цим виключити пункт 2 про надання 

дозволу громадянину АНДРЕЄВУ Василю Михайловичу, так як це одна і таж 

земельна ділянка по  вул. Промислова 13а/79 в м. Баштанка. Скасування рішення 

провести окремим рішенням міської ради. 

  

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 31  додається) 

 

34. СЛУХАЛИ:  

Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою щодо поділу 

земельної ділянки. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

      Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійних комісій міської ради депутатами було надано доручення щодо 

уточнення площі земельних ділянок  відповідно до фактичного використання. 

    Окрім цього запропоновано отримати витяг з протоколу зборів релігійної громади 

про надання дозволу на поділ земельної ділянки. 
 



ВИСТУПИЛИ: 

Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних відносин та охорони 

навколишнього середовища, який проінформував, що громадою було надано витяг з 

протоколу зборів релігійної громади про надання дозволу на поділ земельної ділянки. 

Окрім цього, ним було проведено попередні заміри земельної ділянки, у зв’язку з чим 

пропонується не вносити зміни до площ земельних ділянок, передбачених у рішенні.  

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 32  додається) 

 

35. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

довгострокову оренду. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 33  додається) 

 

36. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність. 

Доповідав: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

 

      Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійних комісій міської ради депутатами було погоджено внесення до 

проекту рішення наступних доповнень: 

Пункт 14. Затвердити проєкт землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність громадянці ПІДГОРНОМУ Олександру Олексійовичу загальною площею 

0,0020 га, кадастровий номер 4820610100:01:010:0036, для будівництва і обслуговування 

гаражу в місті Баштанка по вул. Полтавська, 45а/35 і передати йому вищезазначену 

земельну ділянку в приватну власність. 

Пункт 15. Затвердити проєкт землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність громадянці СОКОЛ Марії Сергіївні загальною площею 0,0025 га, кадастровий 

номер 4820610100:01:010:0037, для будівництва і обслуговування гаражу в місті 

Баштанка по вул. Полтавська, 45а/36 і передати їй вищезазначену земельну ділянку в 

приватну власність. 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 34  додається) 
 

 



37. СЛУХАЛИ:  

Про надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної 

ділянки у власність. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

    

        Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійних комісій міської ради депутатами не було підтримано даний 

проект рішення та запропоновано винести його на розгляд сесії міської ради з метою 

обговорення та прийняття остаточного рішення. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради, який запропонував надавати дозволи на 

розпаювання фермерських господарств виключно на мешканців Баштанської ОТГ. 

 

Володимир ОНИЩУК, Віктор МАЙДАНОВ, депутати міської ради, які виступили 

в підтримку проекту рішення та наголосили на законності розпаювання фермерських 

господарств на членів сім’ї. 

    

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 8, «ПРОТИ» -1, «УТРИМАЛИСЬ» -11, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  не прийнято) 

 

38. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність в розмірі земельної частки (паю) для ведення фермерського 

господарства. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

      Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійних комісій міської ради депутатами не було підтримано даний 

проект рішення та запропоновано винести його на розгляд сесії міської ради з метою 

обговорення та прийняття остаточного рішення. 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -6, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 35  додається) 

 

39. СЛУХАЛИ:  

Про депутатський запит депутата міської ради Грицюка Віталія Анатолійовича  

щодо внесення змін до Програми та виділення коштів на придбання медичного 

обладнання та забезпечення робочого місця лікаря офтальмолога;   



Доповідав: Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради 

          Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що даний депутатський 

запит було розглянуто на погоджувальній раді та засіданнях постійних комісій 

міської ради. У зв’язку з чим, запропонував підтримати  депутатський запит та 

підготувати на розгляд чергової сесії рішення про внесення змін до Програми 

підтримки та розвитку вторинної (стаціонарної) медичної допомоги на території 

Баштанської ОТГ на період  2019-2021 роки, та розглянути можливість виділення 

коштів на дані заходи програми при внесенні змін до міського бюджету в разі його 

перевиконання.  

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 36  додається) 

 

40. СЛУХАЛИ:  

Про депутатський запит депутата міської ради Осадчого О.В.  щодо внесення до 

міського бюджету на 2020 рік фінансування на проведення робіт по 

встановленню водостічної системи будівлі Новоіванівської школи 

Доповідав: Іван РУБСЬКИЙ, міський голова 

Іван РУБСЬКИЙ, міський голова, запропонував підтримати депутатський 

запит та доручити  Ганні Зеркаліній, начальнику відділу освіти, молоді та спорту 

вивчити питання, порушене у запиті при можливості надати відповідні пропозиції до 

проекту міського бюджету на 2020 рік. 

         

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 37  додається) 
 

41. СЛУХАЛИ:  

Про депутатський запит депутата міської ради Зюзько Ганни Станіславівни  

щодо укладення прямого договору на капітальний ремонт автодороги по вулиці 

Ювілейній в м.Баштанка. 

Доповідала: Олена КОМОЩУК, начальник відділу з питань розвитку 

економіки, торгівлі та оподаткування 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Іван РУБСЬКИЙ, міський голова, який проінформував, що наразі проектно-

кошторисна документація по капітальному ремонту по вулиці Ювілейній перебуває 

на експертизі та погодженні. Очікується отримання позитивного експертного 

висновку по даній ПКД на наступному тижні. Так як це є кошти з субвенції з 

державного бюджету місцевим бюджетам, вони мають бути використані в поточному 

році. В зв’язку з обмеженими термінами виконання робіт виникає необхідність в 

укладенні прямого договору на виконання цих робіт. 

 



Віктор МАЙДАНОВ, депутат міської ради, який наголосив на необхідності 

запрошення на погоджувальну раду основних підрядників по виконанню ремонту 

доріг  з метою покращення якості виконання робіт, а також відпрацювати з основним 

підрядником по ремонту доріг питання щодо завершення ремонту частин вулиць, які 

ремонтувалися в поточному році. 

 

Володимир ОНИЩУК, депутат міської ради, який рекомендував прямий договір з 

ПП «Експрес» на виконання капітального ремонту по вулиці Ювілейній  укладати 

лише після як підрядник візьме на себе зобов’язання по завершенню ремонту частин 

вулиць, які ремонтувалися в поточному році. 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 38  додається) 
 

42. СЛУХАЛИ:  

Про депутатський запит депутата міської ради Онищука Володимира Івановича  

щодо вилучення земельної ділянки з користування шляхом дострокового 

припинення договору оренди за заявою Гусєва Леоніда Анатолійовича. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

         Доповідач проінформував, що відповідно до розпорядження Кабінету Міністрів 

України від 31 січня 2018 року № 60-р «Питання передачі земельних ділянок 

сільськогосподарського призначення державної власності у комунальну власність 

об’єднаних територіальних громад»  погодження з об’єднаними  територіальними 

громадами необхідно лише в разі передачі Держгеокадастром земельної ділянки  у 

власність. Погодження дострокового припинення дії  договору оренди  

Держгеокадастр від ОТГ не потребує.  

       Також він зазначив, що дана земельна ділянка  не передана Держгеокадастром у 

комунальну власність громади відповідно до чинного законодавства. 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Іван РУБСЬКИЙ, міський голова, який запропонував звернутися до 

Держгеокадастру щодо передачі даної земельної ділянки до комунальної власності 

Баштанської ОТГ, і лише після цього розглядати питання про дострокове припинення 

дії договору оренди земельної ділянки.  
 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 3, «ПРОТИ» - 10, «УТРИМАЛИСЬ» -7, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  не прийнято) 
 

43. СЛУХАЛИ:  

Про депутатське звернення депутата міської ради Грицюка Віталія 

Анатолійовича  щодо виділення додаткових коштів на оплату праці працівників 

управління соціального захисту населення Баштанської РДА; 



Доповідав: Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради 

       Іван РУБСЬКИЙ, міський голова, проінформував, що дане депутатське 

звернення було розглянуто на погоджувальній раді та засіданнях постійних комісій 

міської ради. Програмою соціально-економічного розвитку передбачено видатки на 

сприяння забезпеченню доступності та якості послуг, що надає управління 

соціального захисту населення РДА у сумі 100,0 тис.грн. на 2019 рік. Ці видатки 

можуть бути здійсненні з міського бюджету за рахунок залучення вільного залишку 

коштів або у разі перевиконання дохідної частини загального фонду міського 

бюджету більше ніж на 105%.  На сьогоднішній день такого фінансового ресурсу в 

міському бюджеті немає.       Запропонував оформити протокольно 

 

ДОРУЧЕННЯ: відділу фінансів у разі перевиконання дохідної частини міського 

бюджету  передбачити виділення коштів на оплату праці працівників управління 

соціального захисту населення. 

 

     Міський голова Іван РУБСЬКИЙ, оголосив  про те, що проекти рішень порядку  

денного ХХХІХ сесії міської ради, депутатські запити та звернення були розглянуті. 

 

Запропонував бажаючим виступити із зауваженнями, пропозиціями. 

 

Оголосив про закриття сесії.  

           

 

                                                 Лунає  Державний  Гімн  України. 

 

 

 

 

Міський голова                                                                         Іван РУБСЬКИЙ 

 

 

 

Протокол вела: начальник відділу  організаційно-  

кадрової роботи та контролю                                                Юлія  ГЛАДКА 

 


